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Verksamhetsberättelse 

 

Hissleverantören Vinga har att bekymra sig över kvaliteten på delar som inte håller måttet.  
De flesta av deras åtgärder går på garantin ännu. Var inte sena med att anmäla till dem om fel 
uppstår på hissarna oavsett tid på dygnet. Vi följer upp med statistik och konsulter.  

 

Ordningen i cykelrummen är god utom i ett fall. Ett tjugotal gamla cykel/vrak som inte 
nyttjas, förvaras och tar upp plats för andra som önskar tillgång. Det måste själv/regleras.  

 
Oordningen på, i och runt avfallsplatsen Vvg 9 fortsätter. Vi får återkommande böter för 
att ha lagt fel avfall i biobehållarna. Porslin, metall och plast ska inte dit. Släng det i de stora 
behållarna så minskar både straff och sopavgiften till Göteborgs stad. Hamnar hushållsavfallet 
bredvid tar fåglarna gärna tag i det och sedan sprids det för vinden på parkeringen. 

 

Framtida utmaningar: Göteborgs stad har valt att säga upp nyttjandeavtalet för vår stora 
parkering och ytterligare 8 st inom NBPC. De förlängde inte avtalet med 40 år som det var 
tänkt. Det är väldigt oklart vad de anser sig behöva marken till. De ”avser att bygga på den i 
framtiden” enligt uppgifter vi fick höra i Mark och Miljödomstolen, dit vi överklagade via 
NBF. Framtida parkeringsytor kan säkert återfås av respektive drabbad förening, men till 
högre kostnad än idag. Den som väntar får se. Onekligen ingår det i en större vision. 
Den uppkomna situationen är minst sagt rörig. Ett ”Biskopsgården 2.0” ska malas fram via 
Byggnadsnämnden som administrerar hanteringen. Göteborgs stad erbjuder en översiktsplan 
och några framtida tankar i en alldeles ny översiktsplan. Läs den och begrunda. Där blandas 
gammalt o nytt.  Biskopsgården har i översiktsplanen delats in i samma tre delar precis som 
förr. Tanken nu är att man vill förtäta och bygga nytt på våra och andra tomma ytor. Där kan 
även alla innergårdar ingå inom hela NBF. Av någon tokig anledning anser de att Sommar-
vädersgatan och uppfarten till Friskväderstorget är eller borde bli ”en tom yta”. Då bygger de 
alltifrån radhus till torg där, om ingen anser det olämpligt.  

Vi är inte emot stadsförändring, bara tveksamma till försämringar. Just sträckan mellan 
Molnvädersgatan och Badvädersgatan är extra kass att bygga nya huskroppar inom. De är ju 
inte direkt tomma och all ”förtätning” medför mindre utrymme och fler boende på mindre yta 
än förr. Sedan ska Sommarvädersgatan få flyttas närmare mot våra föreningar. Det lär ju 
drabba Lenväders och Önskevädersgatan. Det är samma stadsbyggnadsideal som finns längs 
Vågmästarplatsen mot Tuve och som ingen har råd att bo i som första lägenhet. 

Kolla gärna planerna på https://oversiktsplan.goteborg.se/ samt 
https://stadsutveckling.goteborg.se/projekt/hisingen/biskopsgarden/.  

Följ gärna den politiska debatten om nyttan av förtätning och begreppet trädgårdsstad.  

 

Mvh Kim Jörgensen 
ordf styrelsen Brf Soluret 

 

 



Motioner 2022 

Endast en inkom.  

Den redigeras för ökad läsbarhet. Samtal har inletts med motionären om arbetssätt och 
metoder. Motionär RG bad styrelsen öka vaksamheten mot olovlig andrahandsuthyrning och 
ev ockerhyror i föreningen. Annonser på nätet utlovar våra lägenheter som hyresobjekt. Den 
kan lätt få pågå under vår radar 

 
Svar: Onekligen talar HSB normalstadgar om en administrativ ordning för uthyrning som är 
enkel att runda. Styrelsen arbetar ständigt med den frågan. HSB centralt måste erbjuda mer 
draghjälp. Arbetssättet kostar tid och en del extra energi och behöver organiseras. Skatte-
reglerna är till de uthyrandes fördel. Det är inte säkert att styrelsen får reda på alla fakta om 
hyressättning och annat som behövs inför beslut att godkänna ansökan. 

Mvh Styrelsen Brf Soluret gnm Kim Jörgensen, ordförande 

 

         

En av landets större lyftmaskiner kom upp från Lund. Över 20 ton takmaterial sattes på taket 

     

Över 1400 m fjärrvärmerör grävdes ned och svetsades samman.  


